
VERSLAG  BESTUURSVERGADERING Wederzijds d.d. 01-12-2021 
 

Bij de telefonische vergadering aanwezig: Wil van Dijk, Sturla Spans (notulist), Riet van 
Mourik en Wout Zinkstok. 

1. De agenda wordt nader vastgesteld.  
2. Verslag van 18-10-2021 wordt met een kleine verbetering goedgekeurd. 
3. Mededelingen en ingekomen stukken: 

Verslag vergadering buurtcontactpersonen; komt als apart agendapunt terug. 

Brief van KvK in verband met opgave UBO. Zal Sturla nog doorsturen. 
 

4. Evaluatie Jaarvergadering. 

De Tuindorpkerk werd als een goede locatie ervaren. Er was sprake van een goede opkomst 
ondanks de nog steeds geldende beperkingen. Er waren verschillende nieuwe leden 
aanwezig en er werden nieuwe gezichtspunten uitgewisseld. Vooral de toelichting van At 
en Ans werd als bijzondere waardevol ervaren. 

Helaas waren er wat technische problemen. De geluidsinstallatie werkte niet naar behoren, 
waardoor een aantal leden moeite hadden om het besprokene goed te kunnen volgen. 
Belangrijk was in ieder geval dat de sfeer tijdens de vergadering goed was en dat deze goed 
verliep. 

Het bestuur is van plan om, als mogelijk is, in de periode maart/april 2022 een nieuwe 
ledenvergadering te laten plaatsvinden. Statutair moet namelijk een de voorzitter en de 
penningmeester (her)benoemd worden. Ook moeten anderen de mogelijkheid hebben om 
zich tijdig kandidaat te stellen. 
 

5. Nieuwsbrief, kerst-attentie, buurtcontactpersonen  

Voor de nieuwsbrief van december kan iedereen een bijdrage leveren en de positieve 
kanten van Wederzijds belichten. Mieke is ook gevraagd om een bijdrage te leveren. 

De buurtcontactpersonen verspreiden ook dit jaar weer per buurt een kleine kerstattentie. 
Er wordt van uit gegaan dat de kosten hiervan ongeveer 80 à 90 eurocent per lid zullen 
bedragen.   

Naar aanleiding van het verslag van het overleg van buurtcontactpersonen wordt 
opgemerkt in verband met de discussie over ‘stille leden’ dat enige betrokkenheid van de 
buurtcontactpersonen geen kwaad kan. Persoonlijk alleen uitnodigen is niet vrijblijvend. De 
contactpersonen behoren zich niet te onttrekken aan hun verantwoordelijkheid. Uit de 
formulering in het verslag blijkt weinig empathie. 



Het bestuur vindt dat het voor leden mogelijk moet kunnen zijn om zich bij leden van een 
andere buurt aan te sluiten. Ook voor koffie-uurtjes in een andere buurt behoren geen 
beletsels te bestaan. 

Ten aanzien van het onderwerp ‘ouderdomsproblemen’ merkt het bestuur op dat de leden 
van Wederzijds geen hulpverleners zijn. Er bestaat immers een informatievoorziening via 
het steunpunt. Er is een steunpunt voor vervoer. Voor het overige is er voldoende aan 
reguliere dienstverlening beschikbaar. 

Voor het bestuur is het niet duidelijk wat er in het verslag met ‘donateurs’ wordt bedoeld. 
Wordt hierbij een onderscheid gemaakt tussen actieve en niet actieve leden? Volgens het 
bestuur zouden de buurtcontactpersonen het bestuur hierover dienen te informeren. 

Ten aanzien van signaleringen: 
Leden die vanuit Utrecht-Noordoost naar elders verhuizen kunnen volgens het bestuur lid 
blijven. Deze keuze ligt bij de leden zelf. 

De zittingstermijn van buurtcontactpersonen moet bij huishoudelijk regelement worden 
geregeld. 
 

6. Wederzijds in tijden van Covid 

Het restaurant ‘de Helden’ staat te koop. Op dit moment is nog niet bekend op welke 
termijn de verkoop gerealiseerd zal worden. Waarschijnlijk zullen we als vereniging op 
termijn naar alternatieven moeten gaan uitkijken. 

De borrels en etentjes  gaan deze maand niet door. Voor zover mogelijk kijken we of er eind 
januari een nieuwjaarsborrel gehouden kan worden.  

Koffie-uurtjes zijn afgeschaald naar een-op-een. Volgens Wout gaan de koffie-uurtjes in 
Votulast nog gewoon door. Wil laat weten dat Regina de uurtjes regelt in Loft 88. Daar zijn 
op dit moment nog geen aanmeldingen voor. 

Tot op heden is het voor zo goed als iedereen die dat wilde mogelijk geweest om aan de 
tweemaandelijkse borrel en maaltijd deel te nemen. Voor zover er bij mensen daar vragen 
over waren is dat met hen besproken. 
 

7. Er blijken geen vragen te zijn voor de rondvraag.  
De volgende vergadering zal plaatsvinden op donderdag 6 januari 2022 om 19.30 uur 
bij Sturla. 

 
Actiepunten:  

1. Anbi-status (WZ) 
2. Boot ‘de Blauwe Bever’ 


